
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2006-09-21, § 9 

 
 Tid: 21 september 2006 kl 15.00 – 15.06  
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 21 september 2006 
  

 
 
Leif Rönngren   Mikael Söderlund 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Mikael Söderlund (m), vice ordförande 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Gabriel Marawgeh (kd) 
Johanna Nilsson (s), §§ 1-9 och 13-35 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande 
Helena Bonnier (m), tjänstgörande 
Maurice Forslund (kd) 
Per Hallerby (fp) 
Kenneth Nilsson (s), tjänstgörande 
Bengt Sandberg (s), tjänstgörande §§ 10-12 
Ewa Schenström (m) 
Ann-Marie Strömberg (-) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Jan Tigerström (m) 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Kerstin Darin, Stefan Eriksson, Lars Fränne, 
Gunnar Jensen, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt borgarrådssekreteraren från 
roteln Petra Nieto. 

 
  

 



  

§ 9 
Tertialrapport 2 och delårsrapport per 2006-08-31 
Dnr M2006-111-00804 
Protokollsutdrag 
 
Markkontoret hade den 31 augusti 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, 
till vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
1 Marknämnden godkänner tertialrapport 2 och delårsrapport per 31 augusti 2006 
 och överlämnar denna till kommunstyrelsen. 
2 Nämnden beslutar om omedelbar justering av beslutet. 

 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt enligt kontorets förslag. 
 
Särskilda uttalanden 
 
Ordföranden Leif Rönngren (s), ledamöterna Johanna Nilsson (s), Karin Hanqvist (s), 
 Gunnar Sandell (s) och Kajsa Stenfelt (v) samt tjänstgörande ersättaren Kenneth 
Nilsson (s) med instämmande av ersättaren utan rösträtt Ann-Marie Strömberg (-) 
enligt bilaga C1. 
 
Vice ordföranden Mikael Söderlund (m), ledamöterna Berthold Gustavsson (m), Ulf 
Fridebäck (fp) och Gabriel Marawgeh (kd) samt tjänstgörande ersättarna Helena 
Bonnier (m) och Marianne Ahlgren (fp) enligt bilaga C2. 
 
Ledamoten Åsa Romson (mp) enligt bilaga C3. 
 

 
 
 
 
 

  
 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
   Tillhör § 9, bilaga C1 
 
   Marknämnden 2006-09-21 
 
   Tillhör ärende nr 9 
 

 Tertialrapport 2 och delårsrapport 
 per 2006-08-31. 

 
   Leif Rönngren m.fl. (s) 
   Kajsa Stenfelt (v) 
   Ann-Marie Strömberg (-) 
  
  
   
 
Särskilt uttalande 
 
Nämnden noterar kontorets uppgift om påbörjade lägenheter. Nämndens uppfattning är 
att de utlovade 20 000 nya lägenheterna kommer att vara påbörjade i november 2006, 
vilket gör att de är påbörjade inom nuvarande mandatperiod. Nämnden framför sitt 
varma tack för det arbete kontoret gjort för att nå detta mål!  

 
 
 
 
 



  

 
   Tillhör § 9, bilaga C2 
 
   Marknämnden 2006-09-21 
 
   Tillhör ärende nr 9 
 

Tertialrapport 2 och delårsbokslut 
per 2006-08-31 

 
Marknämnden 2006-09-21 

 
      Mikael Söderlund m fl (m) 
      Ulf Fridebäck m fl (fp) 
      Gabriel Marawgeh (kd) 

 
 
Särskilt uttalande 
 
Inför valet 2002 lovade socialdemokraterna i Stockholm att ”5 000 bostäder per år skall 
byggas i Stockholm” vilket motsvarade 20 000 nya bostäder under mandatperioden. Det 
löftet uppnåddes inte. I verkligheten har bara drygt 8 000 nya lägenheter i nya hus 
färdigställts från 2003 till hösten 2006. Av tertialrapporten framgår även att bara drygt 
10 000 nya bostäder i nya hus har påbörjats under den gångna mandatperioden. 
 
Det är angeläget att vi ökar takten i bostadsbyggandet i Stockholm. Majoritetsskiftena i 
både stadshus och riksdag kan lägga grunden för en ny politik för ett Stockholm som får 
växa på stadens villkor. 
 

 
 
  
 
 
 
 
 



  

 
   Tillhör § 9, bilaga C3 
 
   Marknämnden 2006-09-21 
 
   Tillhör ärende nr 9 
 

 Tertialrapport 2 och delårsrapport per 
 2006-08-31. 

 
   Åsa Romson (mp) 
   Torkel Tigerschiöld (mp) 
  
   
 
Särskilt uttalande 
 
Ett stort arbete för att bygga fler bostäder har genomförts och det viktigaste resultatet 
ser vi i kortare kötider i bostadskön. Att ensidigt fokusera på att färdigställa ett visst 
antal lägenheter har dock gett sämre stadsplanering där staden inte lyckas bygga 
blandade upplåtelseformer och planera in god service, företagslokaler och mötesplatser. 
Utformningen av det offentliga rummet har mycket stor betydelse för ett gott stadsliv 
och behöver ges större betydelse. 


